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Diarienummer Rubrik och förslagsställare Anmält på kf Berednings- och beslutsinstans 
KS2023/247 
 
 

Medborgarförslag om 
bullerdämpande skydd vid 
riksväg 40, motorvägsbron 
över Nolån 
 
Mats Östebo 

2023-10-19 Teknik- och servicenämndens beslut 2024-03-13, § 24: 
 
Teknik- och servicenämnden bifaller medborgarförslaget. Riksväg 40 är en 
statlig väg och ansvaret för åtgärder är Trafikverkets ansvar. Trafikverket 
arbetar på uppdrag av regeringen och verkets ansvar är att bla drift och 
underhåll av statliga vägar.  Trafikverket har en övergripande strategi att 
minska bullret för de mest utsatta genom att dämpa och skärma av.  
Bollebygds kommun kan i enlighet med förslagsställaren verka för 
bullerdämpande skydd genom att påtala problematiken för Trafikverket.    
 

KS2023/256 Medborgarförslag om 
utökning av parkbänkar 
 
Ralph Arnestig 

2023-11-16 Teknik- och servicenämndens beslut 2024-03-13, § 22: 
  
Teknik- och servicenämnden bifaller medborgarförslaget. Teknik- och 
serviceförvaltningen anser att förslaget är bra och genomförbart. Det kräver att 
förvaltningen gör en översyn och planering för genomförande med tex en ny 
parkbänk årligen och ser ut lämplig placering. Sponsring kan vara aktuell men 
får då anpassas utifrån nya riktlinjer iför sponsring för Bollebygds kommun 
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Diarienummer Rubrik och förslagsställare Anmält på kf Berednings- och beslutsinstans 
som antogs av kommunstyrelsen 2024-01-30 § 8. Vid utplacering av ny 
parkbänk följs Bollebygds kommuns parkenhets riktlinjer för parkbänkar.  
 

KS2024/61 
 
 

Medborgarförslag om 
sittplatser på de 
kommunala badplatserna 
 
Andréa Ekeroth 

2024-03-21 Teknik- och servicenämndens beslut 2024-05-15, § 38: 
 
Teknik- och servicenämnden bifaller medborgarförslaget. Kostnaden för en 
bänk beräknas totalt till ca 25 000 kr/bänk. Teknik- och serviceförvaltningen 
anser att förslaget är bra och genomförbart. Det kräver att förvaltningen gör en 
översyn och planering för genomförande med tex en ny parkbänk årligen och 
ser ut lämplig placering. Vid utplacering av ny parkbänk följs parkenhetens 
riktlinjer för parkbänkar. 

KS2023/243 
 
 

Medborgarförslag om 
surfplattor till seniorer i 
Bollebygds kommun 
 
Helene Hansson 

2023-10-19 Socialnämndens beslut 2024-08-20, § 70 
  
Socialnämnden avslår medborgarförslaget. Frågan om att hjälpa seniorer att bli 
mer digitaliserade är aktuell och kommunen ställer sig positiv till den 
utvecklingen. Bakgrunden som beskrivs i medborgarförslaget är bland annat att 
seniorer ska erbjudas surfplattor för att följa med i dess utveckling. Idag 
anordnar Bollebygds kommun tillsammans med studieförbundet vuxenskolan 
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Diarienummer Rubrik och förslagsställare Anmält på kf Berednings- och beslutsinstans 
träffar där syftet är att hjälpa seniorer att bli mer digitaliserade. Det anordnas 
även informationsträffar där kommunen visar och informerar om den digitala 
teknik som finns idag och vad man ser kommer i framtiden. Om surfplattor 
skulle delas ut till kommuninvånare skulle detta innebära en helt ny tjänst som 
kommunen inte har idag. Man skulle behöva se över möjligheter till vart 
tekniken skulle förvaras och vem som skulle underhålla den om något går 
sönder. 
  
På det centrala biblioteket ges idag möjligheten att låna en dator för att läsa 
tidningen eller söka på internet och till hjälp finns bibliotekarierna att fråga för 
att få stöttning i hur datorn används. En surfplatta finns även till förfogande för 
den som önskar. Socialförvaltningens viljeinriktning är att stötta seniorer att bli 
mer digitaliserade. Genom de tjänster som erbjudas i form av 
informationsträffar samt lån av datorer och surfplattor på det lokala biblioteket 
bedömer förvaltningen att behovet tillgodoses på annat sätt. Det finns 
ekonomiska förutsättningar att ta hänsyn till, där i de fall Bollebygds kommun 
skulle tillhandahålla lån av surfplattor skulle det motsvara en engångskostnad 
på 7 100 kronor per surfplatta inklusive ett abonnemang på 149 kronor i 
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Diarienummer Rubrik och förslagsställare Anmält på kf Berednings- och beslutsinstans 
månaden. För att kunna underhålla surfplattorna så skulle del av tjänst behöva 
avsättas vilket skulle motsvara en årslön på 107 tkr.  
 
 
 
 

KS2024/194 Medborgarförslag 
angående tillgång till 
återvinningsstation i 
Alingsås kommun 
  
Bo Andersson 
 

2024-09-19 Teknik- och servicenämndens beslut 2024-11-27, § 93 
 
Teknik- och servicenämnden bifaller medborgarförslaget. Avtal med Alingsås 
kommun, om tillgång till återvinningsstationer i Alingsås kommun, börjar gälla 
från 2025-01-01.  

KS2023/123  
 

Medborgarförslag 
avseende utökning av 
bussrutt 110 mellan 
Bollebygd och Erikstorp 
 

2023-06-07 Kommunstyrelsens beslut 2024-12-10, § 190 
 
Kommunstyrelsen bifaller medborgarförslaget. Kommunen för vidare dialog 
med Västtrafik om att få behålla nuvarande ändhållplats samt att utöka med 
nya hållplatslägen utmed Erikstorpsvägen.  
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Diarienummer Rubrik och förslagsställare Anmält på kf Berednings- och beslutsinstans 
Peter Nobelius Rubrik och 
förslagsställare 

 
Kommunstyrelseförvaltningen konstaterar att förslaget ligger i linje med det 
politiska uppdraget om att föra en proaktiv samverkan med Västtrafik kring att 
förbättra och utöka kollektivtrafiken i Bollebygds tätorter. Då kommunen ser en 
framtida utvecklingspotential av Bergadalen, kan delar av förslaget beaktas 
och undersökas vidare. Kommunen för fortfarande dialog om att få behålla 
nuvarande ändhållplats samt att utöka med nya hållplatslägen utmed 
Erikstorpsvägen. 
 


